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7. november 2022 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut. 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:  

 

1. Hvad er årsagen til, at Naalakkersuisut ikke vil besvare § 37-spørgsmål nummer 52/2022 og § 37-

spørgsmål nummer 122/2022, der omhandler manglende udarbejdelse af prisundersøgelse på 

dagligvarer og på laktosefri fødevarer? 

(Medlemmerne af Inatsisartut Anna Wangenheim og Jens-Frederik Nielsen, Demokraterne) 

 

Begrundelse 
I februar 2022 fremsendte Anna Wangenheim spørgsmål til Naalakkersuisut vedrørende manglende 
udarbejdelse af prisundersøgelse på dagligvarer og på laktosefri fødevarer. 
 
I juni 2022 fremsendte Jens-Frederik Nielsen spørgsmål til Naalakkersuisut om samme emne. 
 
Normalt kan man forvente, at Naalakkersuisut besvarer sådanne spørgsmål inden for 10 arbejdsdage, men 
det er ikke tilfældet, hvad angår dette emne. Her er der gået henholdsvis 9 og 5 måneder. 
 
Vi har flere gange rykket for svar uden at høre fra Naalakkersuisut. Vi må desværre sige, at Naalakkersuisuts 
fremgangsmåde er uacceptabel og respektløs over for Inatsisartut. 
 
Vi ønsker svar på vores spørgsmål i løbet af 10 arbejdsdage. 


